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Žádný z nás by určitě nechtěl být o prázdninách nemocný.
A už vůbec ne v srpnu na táboře. To se ale přesně stalo, když
děti přijely na tábor do Ruprechtova. Děti zjistily, že se nachází
v sanatoriu doktora Děsíka a že - po vstupní prohlídce - mají
každý nějakou nemoc. Například PSN (pěkněstrašná nemoc),
VPNN (v podstatě nevyléčitelná nemoc), PVKI (přivádějící
vedoucí k infarktu) a další nemoci. Vedoucí se proměnili v lé-
kaře. Bílé pláště a různé lékařské pomůcky (např. kladivo) jim
dodaly na vážnosti. Celých deset dnů děti sbíraly děsíky - oce-
nění doktora Děsíka, který byl bohužel v Curychu na lékařské
konferenci. Ale pravidelně telefonoval a udílel rady. Heslo sa-
natoria znělo: Mnoho děsíků, vaše vysvobození!!!

Letní pobyt Ruprechtov - sanatorium doktora Děsíka

A tak každý pavilon se postupně na zdravoměru prokousá-
val od položky totálně nezdravý, přes mírně nezdravý, běžně
nezdravý, mírně zdravý až k položce nechutně zdravý a ven!

Celý tábor samozřejmě probíhal v léčebném duchu. Např.
turnaj ve fotbale O pohár nevyléčitelného pacienta, Kraví den
Léčebné kroky, pobyt v Las Vegas a další. Zejména výrobky
z drobných korálků pomohly k vyléčení. A pravidelné rozdává-
ní zdravotnických brožurek. Je třeba zmínit i léčebný vliv Brumly
(červené plyšové zvířátko), který byl velmi populární. Na du-
chu pozvedly pacienty i diskotéky (zvedly i obyvatele Sluneční
paseky).

A co teprve pokřiky: To máme ale krásný den! a Máme rádi
Huga!

Určitě někteří vedoucí, ale zejména děti litovaly, že už jsou
vyléčení a tábor končí. Na památku jim zůstane spousta zážit-
ků, potvrzení o tom, že jsou zdraví a slušivý obleček.

Za vedení TOD napsala Drahomíra Čížková
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Zápis z 25.řádného zasedání Zastupitelstva Města Koryčany,
konaného dne 26.9.2002 v Koryčanech

25. zasedání zastupitelstva Města Koryčany konané ve velké
zasedací místnosti na MěÚ Koryčany zahájil starosta ing. Jaro-
slav Kočí v 19.00 hodin. Zasedání se zúčastnilo 14 členů. Jeden
člen zastupitelstva se omluvil. Ověřovateli zápisu byli jmeno-
váni poslanci Anna Hušková a Dagmar Mertová. Návrhová
komise byla schválena ve složení poslanců ing. Jaromír Tomá-
šek, Josef Tvrdý a Marie Věžníková. Průběh zasedání zapsala
Václav Paseka.

1.-2. Zahájení - Doplnění a schválení programu
Starosta přivítal všechny přítomné členy zastupitelstva a ob-

čany. Dále vyzval členy zastupitelstva, aby se vyjádřili k navr-
ženému programu jednání. Navržený program nebyl doplněn
a byl schválen všemi 14-ti hlasy přítomných poslanců.

3. Zpráva o činnosti rady
Pan Milan Klemm v zastoupení za tajemníka úřadu ing. Pet-

ra Celého předložil zprávu o činnosti rady od posledního zase-
dání zastupitelstva. Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí. Zprá-
va je přiložena k zápisu a je jeho součástí.

4. Zpráva o čerpání fi. prostředků rozpočtu MěÚ Koryčany
a schválení rozpočtových změn

Starosta seznámil členy zastupitelstva se stavem čerpání roz-
počtu města k 31. 8. 2002. Podrobné plnění rozpočtu obdrželi
členové zastupitelstva v materiálech pro jednání v zastupitel-
stvu a je také nedílnou součástí tohoto zápisu. K uvedenému
datu jsou příjmy plněny na částku 34.572.415,82—Kč, tj. 67 %
a výdaje jsou čerpány na částku 33.747.849,07—Kč, tj. 65 %.

Rozpočet je plněn vyrovnaně, tj. příjmy rozpočtu jsou na stej-
né výši jak výdaje.

Celková zadluženost obce k tomuto datu představuje částku
26.022.988,33 Kč.

Zastupitelstvo Města Koryčany bere na vědomí předlože-
nou zprávu o čerpání fi. prostředků rozpočtu Města Koryčany
k 31. 8. 2002 a schvaluje rozpočtové změny dle přiloženého
přehledu hospodaření k 31. 8. 2002.

5. Schválení hypotečního úvěru u České spořitelny
V rozpočtu roku 2002 byly zahrnuty cizí zdroje, které měly

sloužit k financování bytové výstavby: 1203,1 tis. Kč prodej
obecní sýpky, 2000,0 tis. Kč prodej obecních bytových domů
a 1637,0 tis. Kč prodej STL plynovodu Jestřábice JMP a.s. Dnes
je již jasné, že z nejrůznějších subjektivních důvodů se tyto zdroje
nenaplní. Prodej sýpky záleží na výsledku soudního sporu ny-
nějšího nájemce, obecní byty bude možné prodat až v roce 2003
po odstranění zástav SFŽP a prodej STL plynovodu Jestřabice
byl novým vedením JMP a.s. vyhodnocen jako ztrátový a tudíž
nerealizovatelný. Stavba v letošním roce z důvodu nedostatku
finančních prostředků pokračovala jen v minimálním rozsahu.

Město proto hledá nové zdroje, aby bylo možno zahájenou
stavbu (dokončeno 1 podlaží) dokončit s co nejmenším časo-
vým skluzem. Po jednání s dodavatelem stavby byl místo pů-
vodního termínu (03/2003) dohodnut nový termín 07/2003. Rada
města po posouzení všech možností roku 2002 a po prvních

úvahách nad rozpočtem roku 2003 došla k závěru zajištění těchto
finančních zdrojů hypotéčním úvěrem u České spořitelny ve výši
5 mil. Kč. Proto rada doporučila k projednání a ke schválení
v zastupitelstvu města přijetí tohoto hypotečního úvěru.

Zastupitelstvo Města Koryčany schválilo 12-ti hlasy přítom-
ných členů zastupitelstva (dva se zdrželi hlasování) přijetí hy-
potečního úvěru u České spořitelny, a. s. okresní pobočka ve
Zlíně, pobočky Kroměříž, ve výši 5.000.000,-Kč se splatností
20 let za účelem financování bytové výstavby v Koryčanech –
Močílky a schválilo 12-ti hlasy přítomných členů zastupitel-
stva (dva členové zastupitelstva se zdrželi hlasování) jako zá-
stavu na poskytnutý hypoteční úvěr ve výši 5.000.000,- Kč ná-
sledující nemovitost: obytný dům o 12 bj, který je předmětem
financování a budoucí rozpočtové příjmy obce. Zastupitelstvo
Města Koryčany souhlasí 12-ti hlasy přítomných členů zastu-
pitelstva (dva se zdrželi hlasování) s tím, že Česká spořitelna,
a. s. okresní pobočka Zlín, pobočka Kroměříž bude mít právo
nakládat s peněžními prostředky plynoucími obci z daně
z příjmů fyzických osob, právnických osob a daně z nemo-
vitosti poukazovanými finančním úřadem Kroměříž na č. ú.
19-1483132319/0800 vedeného u ČS, a. s. pobočka Kroměříž
v případě, že nebude dodržován splátkový kalendář, který je uve-
den ve smlouvě o úvěru.

6. Schválení závazné vyhlášky města Koryčany č. 2/2002 pro
chatovou oblast Zdravá voda a pod přehradou

Tato vyhláška se vztahuje pro chatovou oblast „Zdravá voda“
a „Pod přehradou“ Obě tyto lokality se nachází v katastrálním
území Koryčany v oblasti přírodního parku „Chřiby“ a jsou
vymezena územním plánem. Touto vyhláškou je řešena zejmé-
na výstavba v chatové oblasti, dodržování veřejného pořádku,
bezpečnosti a hygieny, pohyb motorových vozidel v chatové
oblasti, protipožární opatření a další obecné zásady. Městská
rada zřídila jako svůj poradní orgán komisi pro chatovou ob-
last. Její působení je také vymezeno v této vyhlášce. Zastupitel-
stvo doporučilo upravit tuto vyhlášku v článku 3 v bodě 4.
V chatové oblasti není povolen chov drobného hospodářského
zvířectva – doplněno „ výjimky povoluje rada.“ Zastupitelstvo
Města Koryčany schválilo 14-ti hlasy přítomných členů zastu-
pitelstva závaznou vyhlášku města Koryčany č. 2/2002 pro cha-
tovou oblast Zdravá voda a pod přehradou

7. Zřízení příspěvkové organizace – Mateřská škola , Kory-
čany, okres Kroměříž

Zákon 284/2002 Sb., kterým se mění zákon 564/19990,
o státní správě a samosprávě ve školství, ve znění pozdějších
předpisů ukládá obci nebo kraji, který je zřizovatelem předškol-
ního zařízení, školy nebo školského zařízení, která nemá právní
subjektivitu ( je tedy zřízeno jako organizační složka) zajistit
změnu právní formy v souladu tímto zákonem do 1. 1. 2003.
Pokud zřizovatel (obec ) takto neučiní, bude škola, předškolní
zařízení a školské zařízení vyřazeno ze sítě škol a zaniká opráv-
nění školy poskytovat státem uznané vzdělání a nárok na po-
skytnutí dotace ze státního rozpočtu.

Zastupitelstvo Města Koryčany ruší 14-ti hlasy přítomných
členů zastupitelstva organizační složku města Mateřská škola
Koryčany ke dni 1. 1. 2003 a k tomuto dni zřizuje novou pří-
spěvkovou organizaci Mateřská škola, Koryčany, okres Kromě-
říž, která přebírá veškerá práva a povinnosti vztahující se k exis-
tujícímu předškolnímu zařízení existujícímu v právním posta-
vení organizační složky.

Zprávy Městského úřadu Koryčany
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8. Informace o postupu investičních akcí města
Starosta informoval přítomné o postupu investičních akcí

města v tomto roce k dnešnímu dni. Byly předány čtyři byty
v půdní vestavbě na Nové hasičské zbrojnici v Kyjovské ulici
čp. 82. Do konce měsíce října bude pokračovat výstavba byto-
vého domu o 12- ti bj. v Koryčanech Močílky. Stavba v letoš-
ním roce z důvodu nedostatku finančních prostředků pokračo-
vala jen v minimálním rozsahu.S dodavatelem stavby byl uza-
vřen dodatek ke smlouvě o posunutí termínu z 3. měsíce na 7.
měsíc roku 2003. Byla podána žádost o finanční podporu
ze SFŽP ČR na financování výstavby kanalizační trasy „C“ „B“,
Lískovec a Blišice. Na skládku v Líščí bylo vydáno územní roz-
hodnutí na rekultivaci skládky. Do koce tohoto roku bude podá-
na žádost o finanční podporu ze SFŽP ČR Zastupitelstvo města
Koryčany vzalo 14-ti hlasy přítomných poslanců informaci sta-
rosty na vědomí.

9. Převody majetku města
1.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy pří-

tomných členů zastupitelstva záměr prodeje části pozemku p. č.
1662/1 ostatní plocha o výměře cca 900 m2 v k. ú. Jestřabice
za úřední cenu pro manžele Belu a ing. Zdeňka Daňhelovi.
Přesná výměra bude určena geometrickým plánem, který bude
proveden na náklady žadatelů.

2.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje14- ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje části pozemku p. č.
1609/1 pastvina o výměře cca 2 ha v k. ú. Lískovec za úřední
cenu pro pana Radima Adolta a Jiřího Vojtu. Přesná výměra
bude určena geometrickým plánem, který bude proveden
na náklady žadatelů.

3.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje pozemku p. č. 2114
zast. pl. o výměře 313 m2 v k. ú. Koryčany za úřední cenu
pro MO MRS Koryčany za účelem dořešení vlastnických vzta-
hů k pozemku a ke stavbě rybářské chatě, která je ve vlastnictví
jmenované organizace.

4.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje pozemků p. č. 190/
1ostatní plocha ( hřiště )o výměře 1305 m2, p. č. 1828/2 ostatní
plocha o výměře 235 m2 a p. č. 1828/3 ostatní plocha o výměře
36 m2 v k. ú. Lískovec za úřední cenu firmě Komest.

5.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje pozemků v k. ú.
Jestřabice pro Sportovní rybářství Jestřabice, spol. s r. o., se síd-
lem Jestřabice č. p. 52 pod vodní nádrží Jestřabice – Kratinka
za úřední cenu. Jedná se o tyto pozemky ( PK ): 279/13 o výmě-
ře 734 m2, p. č. 622 o výměře 3045 m2, p. č. 672/4 o výměře
3392m2, p. č. 1351 o výměře 2973 m2, p. č. 1690 o výměře
67 m2, 1695 o výměře 63 m2 vše v k. ú. Jestřabice.

6.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje pozemku p. č. 358
zahrada o výměře 366 m2 v k. ú. Blišice za úřední cenu pro
manžele Oldřicha a Miluši Flašárovi.

7.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje části pozemku p. č.
33/2 trvalý travní porost o výměře cca 300 m2 v k. ú. Blišice pro
pana Pavla Seluckého za úřední cenu. Přesná výměra bude ur-
čena geometrickým plánem, který bude proveden na náklady
žadatele. Podmínkou prodeje tohoto pozemku je předložení sta-
vebního povolení pro vybudování převaděče pro napájení ryb-
níka vodou, vybudování můstku pro přístup na vedlejší poze-
mek a zaknihování břemene této přístupové cesty.

8.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje bytových domů čp.
878 na p. č. 1230 zast. pl. v Tovární čtvrti, čp. 868 na p. č. 419
zast. pl. a čp. 837 na p. č. 415 zast. pl. v Zámecké ulici.

9.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje14-ti hlasy pří-
tomných členů zastupitelstva záměr prodeje části pozemku p. č.
842/1 ost. pl. o výměře 62 m2 v k. ú. Koryčany za úřední cenu
pro manžele Romana a Ivu Hrozkovi.

10.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje14-ti hlasy
přítomných členů zastupitelstva záměr prodeje pozemku p. č.
2643 ost. pl. o výměře 11 m2 v k. ú. Koryčany za úřední cenu
pro pana Karla Šlampu

11.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje 14-ti hlasy
přítomných členů zastupitelstva smlouvu o budoucí kupní smlou-
vě uzavřené mezi Městem Koryčany ( budoucím prodávajícím)
a Obchodní společností ČEPRO, a. s. (budoucím kupujícím)
o odprodeji části obecního pozemku p. č. 2568/1 pro stavbu ar-
maturní šachty Š 9 Koryčany I, která bude vystavěna na části
výše uvedeného pozemku. Přesná výměra pozemku bude sta-
novena oddělovacím geometrickým plánem , který na své ná-
klady zajistí ke dni podpisu smlouvy budoucí kupující. Smluv-
ní cena činí 35,-Kč /m2.

12.) Zastupitelstvo Města Koryčany schvaluje14-ti hlasy
přítomných členů zastupitelstva smlouvu o smlouvě budoucí
o zřízení věcného břemene uzavřené mezi Obchodní společností
ČEPRO, a. s.(budoucí oprávněný) a Městem Koryčany (budou-
cí povinný) pro stavbu podzemní kabelové přípojky el. energie
NN pro armaturní šachtu Š9 Koryčany I., kterou budou dotčeny
parcely ve vlastnictví města par. č. 2709, p. č. 680/1, p. č. 2583/
4, p. č. 2584/1, p. č. 2570/2, p. č. 2569/3, p. č. 2568/1 a p. č.
2568/1.

10. Zhodnocení práce zastupitelstva Města Koryčany za vo-
lební období 1999-2002

Dnešní zasedání Zastupitelstva města Koryčany je posled-
ním v tomto volebním období roku 1998 až 2002. Starosta zhod-
notil jeho práci dle plnění volebního programu. Toto zhodnoce-
ní obdrželi členové zastupitelstva písemně v materiálech a je
přílohou zápisu.

Při této příležitosti starosta poděkoval všem členům zastupi-
telstva za jejich práci a jako upomínku na toto volební období
jim předal zarámovaný letecký snímek Koryčan s věnováním.
Nejstarší členka zastupitelstva paní Anna Hušková poděkovala
starostovi za jeho práci, kterou vykonal pro naše město.

11. Organizační zajištění následujícího zasedání zastupitel-
stva

Zastupitelstvo města Koryčany schválilo 14-ti hlasy přítom-
ných poslanců organizační zabezpečení listopadového zasedá-
ní, které se bude konat dne 14. listopadu 2002 v Kulturním domě
Koryna Koryčany. Jedná se o ustanovující zasedání Zastupitel-
stva Města Koryčany, na kterém budou skládat slib nově zvole-
ní členové Zastupitelstva města Koryčany, bude zvolen nový
starosta, místo starosta a Rada města Koryčany.

14. Diskuse
Starosta otevřel diskusi, při které odpovídal na dotazy zastu-

pitelů.

15. Schválení usnesení
Člen návrhové komise pan ing. Jaromír Tomášek přečetl ná-

vrh usnesení, které zastupitelstvo jednomyslně schválilo.

16. Závěr
 Starosta pan ing. Jaroslav Kočí poděkoval všem za účast

na dnešním zasedání a jednání ve 22.10 hodin ukončil.
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Infrastruktura a ekologie
Plynofikace Jestřabic – byla realizována v roce 1999 i když

nebyly přiznány žádné dotace, byla vybudována z prostředků
města (5,1 mil. Kč). Bohužel v současné době připojeno asi 60
domácností s minimálním odběrem, z hlediska JMP a. s. stavba
hodnocena jako ztrátová.

Oprava vozovky v ulici Lhotka a zatrubnění potoka Stří-
brník – realizováno v celém rozsahu s podílem města ve výši
6,5 mil. Kč.

Oprava místních komunikací – byla provedena nákladem
2 mil. Kč v roce 2000 firmou Okresní správa a údržba silnic
Kroměříž, dnes jsou bohužel některé místní komunikace znovu
ve špatném stavu.

Vybudování kanalizačního sběrače (trasa C) – zpracova-
ná projektová dokumentace nejen na trasu C, dále trasa B
v Koryčanech a na zbytek kanalizačních sítí v místních částech
Blišice a Lískovec. Na jaře 2002 podána žádost o dotace na
SFŽP, neúspěšná, v současné době přepracovaná žádost znovu
podaná (Předpokládaný rozsah investic asi 40 mil. Kč)

Navíc zpracován projekt sanace skládky PDO v Liščí při-
pravuje se žádost na SFŽP, požadovaný objem investic asi
30 mil. Kč.

Bydlení
Dokončení prodeje obecních bytů do vlastnictví občanů –

realizován vyjma 3 bytů, prodej připraven na konec 2002, zby-
tek na začátek roku 2003.

Výstavba nových bytů – realizován v etapách – r. 2000 do-
končeno 18 bj., 2001 dokončeno 14 bj., 2002 – 4 bj. (půdní
vestavba), 2003 bude předáno 12 bj.. Celkem 48 bj, celkový
objem investic asi 55 mil. Kč.

Sport, kultura, informovanost občanů
Dokončení areálu zdraví – autokemp ve spolupráci s a. s.

KORYNA nábytek. Zpracovány dvě studie na dostavbu v sou-
časné době v jednání o etapovité výstavbě autokempu.

Dařilo se udržet provoz lyžařského vleku a dobře funguje
koupaliště, kde nájemce vybudoval hřiště na plážový volejbal,
bylo zmodernizováno zařízení na chlorování vody.

Město se finančně podílí na provozu Kulturního domu Ko-
ryna, jeho činnost je možno hodnotit jako velmi dobrou, finanční
podíl města na provozu by se měl v budoucnosti zvětšit.

Vydávání místního zpravodaje – místní zpravodaj vydáván
po celou dobu pravidelně, navíc vydána úspěšná publikace míst-
ních pověstí. Pokračuje pravidelné vedení městské kroniky.

Bezdrátový obecní rozhlas – tento záměr byl přehodnocen,
stále se jeví výhodnější rekonstrukce stávajícího drátového sys-
tému. Rekonstrukce rozvržena do etap – v roce 2002 realizová-
ny Jestřábice.

Udržení provozu místního televizního vysílání – vysílač
zůstal jako vykrývací pro vysílání celostátního programu PRI-
MY, v současné době jeho provoz nezatěžuje finančně město.

Zřízení informačního střediska – bylo zřízeno v roce 2000
jako veřejné internetové středisko, v současné době poskytuje
i další služby.

Navíc byly zřízeny internetové stránky města, jednak ofi-
ciální, dále informace o městě na jiných veřejných serverech.

Sociální a zdravotní péče
Dostavba domova důchodců – je zpracovaná podrobná do-

kumentace na dostavbu, odhad nákladů kolem 10 mil. Kč, měs-
to podniká kroky k získání dotací od státu, zatím neúspěšné.

Rozšíření pečovatelské služby – město převzalo plně pečo-
vatelskou službu, reaguje na požadavky a daří se všem poža-
davkům vyhovět.

Privatizace zdravotního střediska – město po čtyřech le-
tech prohrálo spor o privatizaci, Ministerstvo financí rozhodlo s
konečnou platností o privatizaci prodejem fyzické osobě. Měs-
to nabídlo lékařům zřízení ordinací v nebytových prostorech
v nové výstavbě v lokalitě Masarykova-Močílky, ale z důvodu
potřeby finanční angažovanosti jednotlivých lékařů na tomto
projektu, nebyl o tuto možnost zájem.

Zlepšení vzhledu a údržba veřejného prostranství
Byly vybudovány nové chodníky v celém úseku hlavní ko-

munikace (Masarykova, Kyjovská, Lhotka). Město má zpraco-
vaný projekt výsadby veřejné zeleně kolem těchto komunikací
a na koupališti, z finančních důvodů nebyl dosud realizován.

Hodnocení volebního programu za období 1998–2002
Volební program byl členěn do oblastí:

- Infrastruktura a ekologie

- Bydlení

- Sport, kultura, informovanost občanů

- Sociální a zdravotní péče

- Zlepšení vzhledu a údržba veřejného prostranství
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Fotbalová činnost v Koryčanech od jejího počátku −
pokračováíní

V této části je nutno se ještě vrátit k jarní sezóně r. 1982.
Protože se mužstvo Tatranu po podzimní sezóně pohybovalo
ve spodní části tabulky s pouhými 12 body, byla vyvíjena snaha
zlepšit na jaře svoje postavení. Začalo se dařit až do události,
která nepříznivě ovlivnila další činnost I. mužstva i v následují-
cích sezónách.

Stalo se to v zápase dne 2.4.1982 na domácím hřišti proti
mužstvu Sokola Kvasice. V tomto zápase byl velmi brzy vylou-
čen hráč Tatranu pro nějaké řeči a tak se domácí mužstvo bráni-
lo nejen soupeři ale proti rozhodování rozhodčího jménem Ondo
z Kroměříže. Mužstvo však bojovalo a dokonce se ujalo vedení
1 : 0 z penalty nařízené za sražení hráče Cvrkala v pokutovém
území a to opakovaně za sebou.

První faul ponechal rozhodčí bez povšimnutí. Hosté v závě-
ru zvýšili úsilí a 2 minuty před koncem vyrovnali na 1 : 1. Tak
i zápas skončil. Po zápase došlo v kabinách k ostrému slovnímu
střetnutí našich funkcionářů s rozhodčím Ondem pro jeho jed-
nostranné řízení ve prospěch hostujících Kvasic a to proto, že
se rozhodčí vyjádřil před zápasem za přítomnosti našich funk-
cionářů v tom smyslu, že by se mělo pomoci Kvasicím, aby
jejich mužstvo postoupilo do vyšší třídy. V tomto duchu pak
zápas také řídil. Po zápase, když rozhodčí odcházel v doprovo-
du trenéra domácích Zemánka ven ze stadiónu k autu funkcio-
náře Kvasic, který ho přivezl a také odvezl, došlo k výměně
názorů mezi rozhodčím a jedním divákem. To byl již rozhodčí
v autě, vystoupil a plivl tomuto divákovi do obličeje. Ten ho
chytil pod krk. Byla to bohužel inzultace i když před stadió-
nem, vyprovokovaná samotným rozhodčím, která však musela
skončit u disciplinární komise okresu. Jednali jsme v této komi-
si, dovedli jsme diváka, který se přestupku dopustil, vysvětlo-
vali situaci i důvody, pro které došlo k této inzultaci, stěžovali si
na jednání rozhodčího, ale výsledkem bylo rozhodnutí, že zá-
pas na hřišti zůstal, dostali jsme pokutu a zákaz hry na domácím
hřišti ve 3 zápasech, tj. uzavření hřiště a tím povinnost zajistit
utkání na jiném hřišti ve vzdálenosti nejméně 15 km.

Je však nutno uvést několik skutečností, které předcházely
tomuto zápasu. Podle rozlosování měl být zápas sehrán v neděli
4.4.1982. Zástupci Kvasic se dostavili do naší výborové schů-
ze, kde nás žádali, pak i prosili, abychom zápas předehráli 2.4.,
tj. v pátek. Po velmi dlouhém jednání jsme se nechali umluvit
a dali jsme souhlas. Výsledek se dostavil v tom smyslu, že si
přivezli „svého“ rozhodčího a když se jednalo za jejich přítom-
nosti na okrese o našem potrestání, neřekli ani slůvko pro vy-
světlení neřkuli na naši obranu. Jich se to přece netýkalo. Shr-
nuto: vyhov soupeři a on se ti za to „odmění“. Tento případ
rozvádím tak podrobně proto, že celá záležitost měla negativní
dopad na celý náš oddíl kopané a poznamenal jej na další roky,
ve kterých mužstvo Tatranu stále klesalo na výkonnosti a tím
sestoupilo do nejnižší třídy okresu. (Poznámka autora: tento pří-
pad považuji za celou svoji činnost v kopané za nejvíce nespor-
tovní ze strany jmenovaného rozhodčího).

Jak výše uvedeno, vyplynula pro oddíl povinnost hledat cizí
hřiště vzdálené 15 km od Koryčan. Proto bylo jednáno s Jiskrou
Kyjov o možnosti propůjčení jejich škvárového hřiště v Boršo-
vě. Dostali jsme souhlas a hráli pak 3 zápasy na tomto hřišti.
Znamenalo to doplácet soupeři na cestovném o oněch 2x15 km,
dále doplácet rozhodčímu navíc o uvedenou vzdálenost, hrát

s minimálním počtem diváků, platit za pronájem hřiště a za jeho
přípravu pro zápasy, takže ekonomická ztráta byla vysoká.

Když se mužstvo později dostávalo z bryndy, přišel zápas
v Břestu, kde nás rozhodčí zřejmě pod vlivem pověsti, která se
okolo našeho mužstva vytvořila za výše uvedený případ, tvrdě
postihoval, v průběhu zápasu bez povšimnutí ponechával fau-
lování našich hráčů zvláště pak hráče Cvrkala, který to však
nervově nevydržel, oplácel a tím si vysloužil ihned vyloučení.
Hráč ani v tomto okamžiku se neudržel a vytrhl rozhodčímu
žlutou kartu z ruky. Ten ihned zápas ukončil z viny našeho od-
dílu a tak následoval opět trest a to zastavení činnosti na 3 zápa-
sy nepodmíněně, který byl později po našich námitkách snížen
na zápasy dva.

Výbor oddílu kopané si byl vědom toho, že ze strany hráče
Cvrkala nemělo dojít ke zkratu, nesouhlasil z jeho jednáním,
ale docela ho chápal.

I. mužstvo Tatranu se sice v okresním přeboru udrželo, ale
bylo silně poznamenáno uvedenými událostmi a to tak, že značný
počet hráčů odmítl dále hrát kopanou. Také další mužstva oddí-
lu kopané Tatranu po této události hrála bez zájmu, ale protože
hrála v nejnižších třídách okresu, nemohla sestoupit.

Ironií byla skutečnost, že oddíl kopané Tatranu Koryčany měl
oslavovat v tomto roce, tj. v roce 1982 padesáté výročí vzniku
kopané v Koryčanech. Přes zjevné ochabnutí v aktivitě nejen
hráčů, ale i funkcionářů probíhaly přípravy k oslavám i nadále.
Přípravný výbor zajišXoval vše potřebné, tj. soupeře pro všech-
na mužstva oddílu, zajistit vyrobení odznaků a vlaječek k to-
muto výročí a další potřebné náležitosti.

K doplnění údajů o celé sezóně 1981 - 1982 je nutno uvést,
že I. mužstvo skončilo na 6. místě s 26 body a skórem 47 : 43,
B mužstvo bylo na 8. místě se 16 body a skórem 32 : 46, doros-
tenci se umístili na 5. místě s 20 body a skórem 54 : 35, starší
žáci pak na 5. místě s 10 body a skórem 18 : 34. Vzhledem
k tomu, že v rámci okresu byla u dorosteneckých soutěží pro-
vedena reorganizace v tom smyslu, že pro další sezónu byl zru-
šen okresní přebor a vytvořeny 3 rovnocenné skupiny, dorost
prakticky sestoupil.

Oslavy 50. výročí založení kopané v Koryčanech se usku-
tečnily ve dnech 17.7.1982 a 18.7.1982.

První den proběhla v kulturním domě slavnostní schůze od-
dílu kopané za účasti zástupce OV ČSTV a to předsedy FS Ju-
rečky, dále zástupců MěNV, UP závodů a dalších organizací
a samozřejmě za značné účasti pozvaných bývalých i součas-
ných hráčů. Tito měli možnost prohlédnout si vystavené foto-
grafie mužstev z doby začátků koryčanské kopané a z dalších
roků činnosti, dále bylo některým bývalým hráčům a funkcio-
nářům předáno pamětní čestné uznání.

V průběhu slavnostní schůze byli účastníci seznámeni s his-
torií i současností koryčanské kopané a to od roku 1932 do roku
1982. Zajímavá byla diskuse hlavně těch dříve narozených, kteří
připomínali jak těžkosti, se kterými se museli potýkat, ale
i s humornými zážitky, které kopaná přináší. Na škodu byla sku-
tečnost, že po celou dobu činnosti nebyla vedena jak fotbalová
kronika tak i evidence o hráčích, takže nebylo možno zastih-
nout všechny hráče a pozvat je na toto zasedání. Škoda byla
i v tom, že se nedostavili ani mnozí hráči, kterým byla pěkná
pozvánka zaslána.
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Druhý den oslav byl veden sportovním soutěžením všech
mužstev oddílu kopané a to od žáků přes dorostence, B muž-
stvo, A mužstvo až po bývalé hráče oddílu. Pro úplnost je nutno
uvést, že žáci prohráli se žáky Mouchnic vysoko 0 : 6, doros-
tenci porazili Bučovice 4 : 2, B mužstvo remizovalo s Mouch-
nicemi 2 : 2. I. mužstvo prohrálo s KPS Brno v poměru 0 : 2.
Toto mužstvo - KPS - hrálo tehdy II. celostátní ligu a za muž-
stvo nastoupil náš odchovanec, brankář Jirka Šenkyřík. Utkání
bývalých hráčů Tatranu proti bývalým hráčům Bučovic skonči-
lo v poměru 2 : 3 pro Bučovice. Celkově byly celé oslavy 50.
výročí založení kopané v Koryčanech jak po společenské tak
i sportovní stránce hodnoceny zástupcem okresu velmi dobře.

V květnu roku 1982 pak ve výboru oddílu kopané padl návrh,
aby za stávající travnaté hřiště byla vybudována druhá hrací plo-
cha jako tréninkové hřiště, která by v zimním a před jarním obdo-
bím sloužila pro přípravu našich mužstev a byla by škvárová.
Stávající hřiště by pak mohlo prodělat generální opravu.

Bylo proto jednáno s Městským národním výborem, který
s celým prostorem za uvažovaným hřištěm počítal v budouc-
nosti na vybudování Areálu zdraví spojeným s výstavbou kou-
paliště případně hotelu a s dalším zařízením patřícím ke koupa-
lišti a k dalšímu sportovnímu zařízení. Byla učiněna dohoda
s národním výborem, který zahrnul výstavbu fotbalového hřiš-
tě do projektu. Tím byl dán souhlas se zahájením přípravných

prací pro nové hřiště. Členové oddílu kopané začali čistit před-
pokládanou plochu od náletových stromků a dalšího plevelné-
ho porostu. Bylo nutno vykácet i řadu topolů ze strany stávají-
cího travnatého hřiště a pak bylo za spolupráce s MěNV jedná-
no s JZD Hvězdlice o rovnání budoucí plochy pomocí buldozeru.
Pracovník NV spolu s funkcionáři oddílu kopané provedl traso-
vání a nivelizaci plochy a pak bylo započato s hrubou úpravou.
Bylo nutno navézt desítky kubíků hlíny, což zabezpečoval NV
z různých oblastí výstavby v Koryčanech. Nejdůležitější bylo
zajištění převedení vysokého napětí ze sloupů podle nového pro-
jektu do země. To zajistil v plném rozsahu MěNV. Navážení
hlíny na uvažované hřiště pokračovalo i v dalším roce, ale bo-
hužel neorganizovaně, tj. bez dohledu, takže se na celé ploše
začaly tvořit krátery mezi jednotlivými výsypy z aut a tak byla
celá plocha samý kopec a dolík. K rovnání se nikdo neměl, Ta-
tran neměl finanční prostředky a tak se pomalu začala plocha
pro hřiště měnit v prales z nově vyrůstajících keřů a lebedy. Pak
došlo ze strany NV ke změně rozhodnutí o poloze uvažovaného
hřiště v tom smyslu, že původní příčná poloha od cesty k poto-
ku byla změněna na podélnou směrem k přehradě. Toto rozhod-
nutí MěNV vycházelo z projektu, podle kterého začala příprava
pro vybudování koupaliště v části prostoru plánovaného hřiště.
Tímto rozhodnutím bylo dočasně budování druhého hřiště za-
staveno.

K tomuto období činnosti oddílu kopané Tatranu Koryčany
je možno připomenout, že po hmotné stránce se proti minulým
rokům mnohé změnilo k lepšímu. Finanční zabezpečení čin-
nosti oddílu bylo dostatečné hlavně zásluhou hlavního výboru
Tatranu, který uhrazoval pravidelně roční schodky v hospoda-
ření oddílu. Také vedení UP závodů a ZV ROH tohoto závodu
pravidelně přispívali k činnosti dotacemi z FKSP na nákup re-
kvizit i další činnost. Naproti tomu dával oddíl kopané k dispo-
zici veškeré zařízení na stadiónu pro zápasy mezi jednotlivými
dílnami závodu. Jednou velmi dobrou finanční podporou oddí-
lu kopané byly korunové srážky z výplaty zaměstnanců, kteří
byli ochotni takto přispívat a tak získané prostředky pomáhaly
udržovat činnost celého oddílu.

Dalším přínosem do pokladny TJ a tím i oddílu kopané bylo
pořádání tanečních zábav a čajů nejméně 4x do roka, ze kterých
plynul zisk i když někdy i menšího rozsahu, ale vždy to byl
přínos. Největší podíl na tomto organizování zábav měl člen
výboru oddílu kopané Jarek Vrba. Členové oddílu zabezpečo-
vali ve spolupráci s hlavním výborem TJ a MěNV pravidelný
sběr kovového šrotu a získané prostředky byly opět dávány
do pokladny hlavního výboru TJ.

I když lze toto období po stránce sportovní považovat
za úspěšné, nelze opomenout skutečnost, že na dobré činnosti
oddílu byla nepříjemná kaňka v neukázněnosti I. mužstva a tím
celého oddílu, protože nekázeň dospělých se přenášela i na do-
rostence. Téměř v každém zápase se objevovaly žluté karty
za napomínání a velmi často karty červené za vylučování. Pro-
to se také v soutěži slušnosti náš oddíl pohyboval vždy na konci
hodnotících tabulek. Návštěvy zástupců našeho oddílu na disci-
plinární komisi v kraji byly skoro pravidelné.

Tato situace měla negativní vliv i na práci trenérů, kterých se
vystřídalo příliš mnoho než bylo žádoucí a to hlavně z důvodů,
že byli k hráčům příliš benevolentní, protože čekali od nich je-
jich vlastní ukázněnost. Hráči této benevolence zneužívali
a velmi často nerespektovali názory, příkazy i rady trenérů, kte-
ří pak po velmi krátké době sami odcházeli. Pokud se objevil
trenér, který byl potřebně tvrdý, dokázali mu hráči jeho práci
znechutit a ti pak sami žádali o odvolání z funkce.

B mužstvo 1983
I. řada: Maslowski Tadeusz, Veselý Miroslav, Hlaváček  Jiří, Drábek Jaroslav,
Sádlík Petr, Nábělek Zdeněk, Štěpánek Jaroslav, Kopal Jiří, Cimochovski Geňa
Klečící: Daníček Bedřich, Havránek Pavel, Kučera Milan, Nezdařil Pavel,
Tulej Ondra, Filípek Stanislav.

B mužstvo 1984
I. řada: trenér Pavlík Zdeněk, hráči: Sádlík Petr, Tulej Ondra, Burget Karel,
Hlaváček Jiří, Daníček Bedřich, Filípek Stanislav
II. řada - klečící: Brňák Miloš, Sukop Radek, Huška Michal, Kovář Vladimír,
Rája Milan
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To byl nesporně velmi negativní stav po celé toto období.
Přitom výbor oddílu vycházel hráčům vstříc při jejich požadav-
cích na organizování zimních soustředění, která nebyla nejlev-
nější, které však bohužel morálku příliš neupevňovaly a výkon-
nost v jarních obdobích ve všech rocích nebyla na výši a byla
slabší než v sezóně podzimní.

Toto hodnocení je sice velmi tvrdé, ale bohužel pravdivé.
Počátek další sezóny 1982 - 1983 byl poznamenán událost-

mi, které se staly na jaře v roce 1982 a které jsem již v této části
uvedl. Proto výkony nebyly na žádoucí úrovni ani na podzim
roku 1982 a I. mužstvo získalo v této podzimní sezóně jen 14
bodů, když jen 3x vyhrálo, 6x remizovalo a 4x prohrálo.

Nepříznivá situace byla projednávána na výroční schůzi od-
dílu, kdy kromě rozboru situace u všech mužstev byla provede-
na volba nového výboru, do jehož čela byl zvolen Jan Sukop.

Jako nejbližší program bylo rozhodnuto pořádat zimní tur-
naj, na který byla pozvána mužstva Letonic, Ždánic, Nesovic
a Svatobořic. Kromě toho bylo schváleno trenérské obsazení
jednotlivých mužstev takto:pro I. mužstvo Vrba Jaroslav, Br-
ňák Milošpro B. mužstvo Tesař Jaroslav, Vařečka Stanislav
pro dorost Sukop Jan, Pavlík Zdeněk st., Tiefenbacher Janpro
žáky Pavlík František ml., Auf Václav, Sedlák Josef

Toto trenérské obsazení zaručovalo kvalitní přípravu všech
mužstev oddílu.

Jarní mistrovská sezóna 1983 byla zahájena dvěma remíza-
mi, pak následovala série vítězství, jedna další remíza a jen 1 pro-
hra v poměru 1 : 2, takže I. mužstvo získalo na jaře 1983 plných
20 bodů a za celou sezónu 1982 - 1983 celkově 34 bodů. Umís-
tění mužstva na 3. místě tabulky bylo sice potěšující, ale na po-
stup do vyšší třídy to nestačilo.

Na tomto zlepšení výkonů se v jarní sezóně podíleli tito hrá-
či: brankář Pavel Vrba, hráči Milan Kubíček, Pavel Nezdařil,
Vojtěch Kryštof, František Ott, Zdeněk Pavlík ml., Pavel Lang,
Květoslav Spurný, Karel Koval, Rostislav Urubek, Luboš Krej-
čiřík, Radek Pištělák, Milan Cvrkal, Jarek Hála.

Po úspěšné jarní sezóně se zdálo, že situace I. mužstva je
v pořádku, ale přípravné zápasy v letní přestávkové sezóně uká-
zaly, že se neustále zmenšuje hráčský kádr a to jak u I. mužstva
tak u B mužstva. Přes tento varovný stav byla sezóna na podzim
1983 ještě na žádoucí výši, protože I. mužstvo začalo velmi dobře
a v prvních 5-ti zápasech získalo 9 bodů z možných 10. Pak ale
následovala řada nevýrazných výkonů až do 11. kola, kdy již
bylo nutno I. mužstvo doplňovat na jednotlivé zápasy hráči B
mužstva. Zbývající zápasy tuto krizi jen potvrdily a tak po skon-
čení celé sezóny 1983-1984 na jaře 1984 bylo mužstvo na 9.
místě tabulky. Toto umístění však bylo pro I. mužstvo osudné.
Do té doby byly v rámci okresu 2 skupiny okresního přeboru
jako II. třídy a další 3 skupiny III. třídy. Rozhodnutím OV fot-
balového svazu byla provedena reorganizace soutěží a to tak,
že byla utvořena jen 1 skupina okresního přeboru a zbývající
mužstva pak tvořila 4 skupiny III. třídy. To znamenalo, že z každé
skupiny dřívější II. třídy sestupovala mužstva od 9. místa dolů
a to se bohužel týkalo i I. mužstva Tatranu, které tak sestoupilo.
Došlo tím k situaci, že obě naše mužstva dospělých hrála v další
sezóně na stejné úrovni zařazení t. j. ve III. třídě, která byla
nejnižší v rámci okresu.

Aby nedošlo v novém ročníku k situaci, že by hrála mužstva
jednoho oddílu proti sobě ve stejné skupině, bylo I. mužstvo
zařazeno do skupiny D, kde se staly jeho soupeři mužstva Stří-
lek, Pačlavic, Zborovic, Litenčic, Troubek, Počenic, Morkovic
B, Dřínova B, Zlobic a Prasklic.

To byl největší pokles koryčanské kopané v její předcházejí-
cí historii.

B mužstvo pak bylo zařazeno do skupiny C.
V podzimní části sezóny 1984 - 1985 získalo I. mužstvo jen

15 bodů i když po 9. kole bylo na prvém místě, ale pak nastal
zlom ve výkonnosti, někteří hráči přestali vůbec hrát a bylo nutno
stále doplňovat hráči B mužstva, aby nastupovala k zápasům
celá jedenáctka.

Po velmi dobré zimní přípravě a podrobném rozboru situace
na hráčské schůzi byla již jarní sezóna úspěšná, I. mužstvo za-
bralo a vyhrálo kromě 1 remízy všechny jarní zápasy. To však
po velmi slabé podzimní sezóně stačilo pouze na 3. místo, i když
se ziskem 34 bodů. I toto umístění však stačilo v tomto ročníku
na opětný postup do okresního přeboru hlavně tím, že opět do-
šlo v okresu k další reorganizaci, byly vytvořeny 2 skupiny okres-
ního přeboru a do jedné bylo zařazeno i I. mužstvo Tatranu.

Po podzimní sezóně roku 1985 mělo mužstvo na kontě 14
bodů, ale tradičně na jaře hrálo slabý fotbal a tak se mužstvo
zachraňovalo před sestupem až v předposledním kole.

To byl však jen záblesk zlepšení, protože v sezóně 1986 -
1987 získalo mužstvo v celém ročníku pouze 10 bodů a tím
opět sestoupilo do III. třídy. To již odešel z oddílu nejlepší stře-
lec mužstva Květoš Spurný, který dokázal vstřelit téměř v kaž-
dém zápase branku a na celkovém ročním počtu vstřelených
branek se podílel okolo 80 %.

Ve III. třídě, kam I. mužstvo sestoupilo, se poměrně drželo,
soupeři byli slabší a tak mužstvo získalo 31 bodů a umístilo se
na 2. místě ve své skupině. Po skončení sezóny 1987 - 1988
nařídil okres sehrání kvalifikačních zápasů mezi oddíly, které
se umístily na 2. místě a to se týkalo i oddílu kopané Tatranu.
Došlo znovu k určité reorganizaci a bylo nutno zvýšit počet
oddílů v okresním přeboru.

První nařízený zápas měl být sehrán na neutrálním hřišti mezi
Loukovem a mužstvem Tatranu. Naši se dostavili, ale soupeř
nepřijel. Ale to byl teprve začátek, protože mužstvo Loukova se
odvolalo na řídící komisi okresu na nesprávné sestavení tabul-
ky jejich skupiny, a dokázalo, že na 1. místě mělo být mužstvo
Loukova s přímým postupem a druhé místo patřilo mužstvu
Němčice. Okres uznal námitku Loukova a nařídil sehrání nové-
ho kvalifikačního zápasu našeho mužstva proti Němčicím. Zá-
pas byl odehrán na hřišti Zdounek a mužstvo Tatranu zvítězilo
v poměru 7 : 4. To ale nebyl konec, protože řídící fotbalová

Žáci ročníku 1983/1984
Zadní řada: trenér Jan Sukop, hráči: Vrtal Zdeněk, Dobeš Břetislav, Vrtal Bro-
něk, ?, Kovář Milan, Pavlík Roman, Konečný Drahoš
Přední řada: Smýkal Libor, Kalinec Petr, Sádlík Oldřich, Kosíř Michal, Sádlík
Broněk
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sekce okresu zrušila své původní rozhodnutí o reorganizaci a tak
k žádnému postupu našeho mužstva nedošlo i přes kvalifikační
výhru.

Je nutno se zmínit o pokračující činnosti B mužstva, které se
sice stávalo skutečnou zálohou I. mužstva, ale počet hráčů se
stále snižoval a tím se B mužstvo oslabovalo, takže v sezóně
1981 - 1982 se toto mužstvo silou vůle drželo ve spodní polovi-
ně tabulky a skončilo po sezóně na 8. místě.

Stejná situace byla i v další sezóně i když mírné zlepšení
bylo zaznamenáno. Trenérem mužstva se stal Zdeněk Pavlík
st., do mužstva byl zařazen hráč polské národnosti jménem Ta-
deusz Maslowski, který svým dobrým přístupem strhl dočasně
i další hráče k lepším výkonům. Umístění B mužstva se zlepšilo
v sezóně 1982 - 1983 a jejich 6. místo se získanými 23 body
bylo relativně dobré. Dobré výkony tohoto polského hráče za-
čalo využívat i I. mužstvo, takže se výkonnost B mužstva opět
zhoršovala. Přesto se v dalších ročnících drželo stále uprostřed
tabulky ve své skupině a to i v době, kdy I. mužstvo hrálo
ve stejné výkonnostní třídě i když v jiné skupině

K polskému hráči Maslowskému několik slov. V podniku
UP závody Koryčany pracovalo několik let větší množství bri-
gádníků na základě mezistátní dohody Československé a Pol-
ské republiky a uvedený hráč byl mezi nimi. Spolu s dalším
polským spolupracovníkem Cimochowskim se sami přihlásili
a projevili zájem hrát kopanou za Tatran. Po informacích na vyš-
ších řídících fotbalových orgánech dostal oddíl souhlas k jejich
registraci. Jmenovaný Cimochowski odehrál jen několik málo
zápasů, jeho výkonnost se projevovala jako nedostačující, tak-

že sám skončil svoji činnost. Hráč Maslowski však pokračoval
až do doby, kdy jejich brigáda v závodě skončila a on se vracel
domů do Polska.

Počáteční nadšení hráčů, které bylo při utvoření B mužstva
však pomalu opadalo a v závěru jarní sezóny roku 1986, kdy
v zápasech nastupovalo 10, 9 i 8 hráčů do jednotlivých zápasů
úplně vyhaslo i když zbývající hráči se snažili podávat výkony
v rámci svých schopností. Kádr hráčů se rozpadal a proto bylo
ve výboru oddílu kopané po projednání s trenérem B mužstva
rozhodnuto ukončit činnost B mužstva a tím je nepřihlásit
do další mistrovské sezóny.

Hráči, kteří měli zájem hrát dále za oddíl, byli přeřazeni
do I. mužstva. Celkově sehrálo B mužstvo 7 mistrovských sezón.

K tomuto období činnosti oddílu kopané lze uvést, že v kaž-
dém letním období byl oddíl pořadatelem pohárového turnaje
dospělých, zajížděl k podobným pohárům i na jiná hřiště, do-
rostenci a žáci hráli pravidelně pohárové turnaje hlavně v okol-
ních oddílech jako byly Střílky, Mouchnice, Brankovice, Bohu-
slavice.

Kromě letních turnajů bylo v zimním období organizováno
téměř každý rok soustředění I. mužstva.

Je možno ještě vyzvednout odpracování značného počtu bri-
gádnických hodin ze strany hráčů a funkcionářů oddílu na úpra-
vách hrací plochy, ochozů, zlepšování prostředí v kabinách
a v neposlední řadě silná brigádnická činnost v roce 1982, kdy
byly zahájeny první práce na výstavbě druhé hrací plochy.

Vlastimil Kuncl

Žabičky zachráněny
Po náročné přípravě, která předcházela (shánění materiálů,

kbelíků, fólií a řezání hranolků a ost.) jsme začátkem června
za odborné asistence ing. St. Koukala z AOPK Brno upevňova-
li do země fólie v délce asi 900 m.

Cílem bylo zabránit žabkám vstupu na vozovku právě v mís-
tech jejich největšího výskytu. Fólie byly nataženy ve tvaru
trychtýřů, které vyústily až u podchodů, které jim umožňovaly
bezpečný návrat zpět do přilehlých lesů.

Přeměna malých žabiček z pulců probíhala průběžně, ovliv-
ňující bylo to, zda místo bylo na slunci nebo ve stínu, rovněž
bylo důležité ze kterých míst z vody vylézaly a kterým směrem
se rozhodly vydat. Připravili jsme jim několik možností.

Silné počty metamorfovaných jedinců procházely pod stá-
vajícím mostem na konci přehrady, k němuž byla rovněž svede-
na fólie a upravili jsme terén do lesa, aby se jim lépe vylézalo.
Velmi důležité byly podchody umístěné na silnici, které členo-
vé pravidelně kropili. Žabky odmítaly na suchou nebo rozpále-
nou silnici vstupovat. Vzhledem k jejich velikosti asi 1 cm jim
hrozilo během několika vteřin vyschnutí. Rovněž také byl sle-
dován pohyb přes železný mostek. Ty žabky, které vylézaly
z mokřadů až téměř na začátku luk před rovinkou na Stupavu,
se dařilo poměrně úspěšně přenášet v bedýnce a v kbelíkách,
do kterých padaly.

Velmi nás potěšilo, že za celou dobu, kdy byla doprava sve-
dena do jednoho jízdního pruhu, což bylo pro řidiče bezpochy-
by náročné, se nám nestalo, že by někdo fólie či zábrany poško-
dil. Naopak. Setkali jsme s pochopením. Někteří řidiči zastavo-
vali, vznášeli dotazy a fotografovali si podchody.

Akce byla velmi náročná na čas, asi 500 hodin. Členové si
pravidelně rozdělovali služby a to od brzkých ranních hodin, až
než slunce začalo intenzívně hřát (pohyb v této době byl mini-
mální) a opět po 17. hodině až do soumraku.

Když bylo zamračeno nebo deštivo, byly služby celodenní,
vzhledem k tomu, že žabky putovaly celý den.

Při tomto nelehkém úkolu pomáhali členům Sdružení Wood-
craft Chřiby a členkám z místní organizaci ČSOP i členové nově
vzniklého Občanského sdružení Ochrana životního prostředí
Vršava Chřiby a někteří další nadšenci a milovníci přírody z řad
občanů, kterým tímto děkujeme.

Když jsme do této akce šli, viděli jsme, že u nás v republice
nejsou doposud zkušenosti se záchranou těchto maličkých oboj-
živelníků.

„Koryčanský projekt byl ojedinělý a proběhl úspěšně,“ kon-
statovali z vedení z AOPK Brno. A to je pro nás odměnou.

Brzy na jaře nás čeká fóliování z obou stran silnice, aby se
již neopakovaly letošní ztráty dospělců těchto silně ohrožených
druhů.

Co říci na závěr? Malé zelené rosničky jsou roztomilé, jiné
žáby jsou možná vzhledově nepěkné, podle některých dokonce
i odpudivé, ale tak už to prostě má být.

VždyX ani my, lidé, nejsme všichni vzhledově naprosto do-
konalí. Pravdou ale je, že jsou nezbytnou součástí naší přírody
a nyní potřebují pomoc nás všech.

za Sdružení Woodcraft Chřiby Koryčany Dagmar Mertová
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Na dny 22.6.2002 a 23.6.2002 organizoval přípravný výbor
oslavy na počest 70. výročí vzniku kopané v Koryčanech.

Program oslav byl zaměřen v první řadě na to, aby se na hrací
ploše stadiónu Koryny objevila všechna mužstva jak současné-
ho FC Koryna tak i bývalých hráčů Tatranu i Koryny.

KOPANÁv Koryčanech má 70 let

Slavnostní schůze proběhla v neděli 23.6.2002 na stadiónu
FC Koryna. Průběh byl zaměřen v první řadě na zprávu o čin-
nosti koryčanské kopané od jejího vzniku v roce 1932 až
do současnosti, kterou přednesl předseda přípravného výboru
Jan Sukop. Slavnostním bodem programu bylo udělení pamět-
ních plaket a pamětních listů všem, kteří v minulosti i přítom-
nosti prospívají fotbalu v Koryčanech.

Pamětní plakety dostali: zástupce a. s. Koryna, zástupce MěÚ
Koryčany, dále bývalí hráči ze začátků koryčanské kopané Jan
Sloupský a Miroslav Sušil a pak Jan Sukop a Vlastimil Kuncl.
Pamětní listy obdrželi: Pavlík Jaroslav, Bařina Jaromír, Hála
Vojtěch, Pavlík Zdeněk st., MUDr. Karel Kos, Zdeněk Caha,
Jaroslav Šebesta, Josef Šebeček, dále Václav Auf, Miloš Brňák,
Milan Cvrkal, Jan Gabriel, František Havránek, Karel Havrá-
nek, Zdeněk Horák, Pavel Nezdařil, František Ott, František
Pavlík, František Sladký, Květoslav Spurný, Luboš Sušil, Jaro-
slav Tesař, Jaromír Veselý, Jaroslav Vrba a Pavel Vrba.

V druhé řadě byla svolána slavnostní schůze, na kterou byli
písemně pozváni bývalí hráči a funkcionáři koryčanské kopané
a dále zástupci současného klubu. Byl pozván i zástupce maji-
tele fotbalového klubu a. s. Koryna nábytek, dále zástupce Měst-
ského úřadu Koryčany, zástupci klubů Mouchnic a Střílek. Vý-
věskou pak byli pozváni všichni příznivci koryčanské kopané.

Fotbalová část proběhla v sobotu 22.6.2002 a byly sehrány
tyto zápasy:

- starší žáci Koryny proti ženám Otrokovic s výsledkem 4 : 3
pro hosty,

- dorostenci Koryny měli za soupeře dorostence Synot St.
Město a prohráli vysoko 1 : 7,

- bývalí hráči Tatranu a Koryny prohráli s mužstvem OLD
Viktorie Kroměříž také vysoko 1 : 6.

Nedělní fotbalová část 23.6.2002 měla dva zápasy a to:
- mladší žáci Koryny se rozešli nerozhodně 3 : 3 se ženami

Koryny,
- I. mužstvo Koryny prohrálo s účastníkem župního přeboru

Boršicemi v poměru 0 : 1.

V diskusi vysvětlil zástupce a. s. Koryna vztah společnosti k
fotbalovému klubu po stránce organizační a finanční a dále zdů-
raznil, že prioritou je zaměření největší pozornosti na mládež
od nejmenších žáčků. Důležité je postupně vychovat pro kory-
čanskou kopanou dostatek vlastních odchovanců pro všechna
mužstva fotbalového klubu. Je si vědom toho, že je to úkol dlou-
hodobý.
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Na škodu této slavnostní schůze byla skutečnost, že celá řada
písemně pozvaných bývalých hráčů, kteří měli obdržet pamětní
listy, se nedostavila aX již z osobních nebo jiných důvodů.

I když celá oslava 70 let koryčanské kopané byla relativně
skromnější, přesto splnila hlavně po fotbalové stránce záměr
přípravného výboru i zúčastněných na celém pořadu oslav a to
jak hráčů tak i diváků při fotbalových utkáních.

Závěrem je nutno i touto cestou poděkovat všem sponzo-
rům, kteří finančními i věcnými dary pomohli pokrýt náklady
na zabezpečení oslav. Jmenovitě to jsou: Koryna nábytek, a. s.,
Koryčany, MěÚ Koryčany, Řeznictví Františka Stavěla, Čerpa-
cí stanice Františka Zelinky, Prodejna Koryna, Květinářství pí.
Šebečková, Textil Lexa, Potraviny Loučka, spol. Mikros, Klem-
pířství pana Ševčíka, Obchodní dům Centrum, s. r. o. Komest
Lískovec, Restaurace Záložna Koryčany, Pivnice u Thonetů,
Papírnictví paní Floriánové, Potraviny pana Konečného, Dro-
gerie u Koláčků, Autodoprava pana Finstrle, Kamenictví pana

Z. Věžníka, a. s. Nanuk Zdounky. Dále pak pan Hála Jaroslav,
paní Hálová Jarmila, pan Alois Svoboda, pan Jan Soldán, pan
Jaroslav Sekanina, pan Zdeněk Hausner, pan Miloslav Robot-
ka, pan František Stavěl, paní JUDr. Ludmila Harvilíková, pan
Miloslav Šlesinger, pan Libor Crhounek a pan Vladimír Šime-
ček.

přípravný výbor oslav

Fotografie ukazují všechna zúčastněná koryčanská mužstva,
která hrála při oslavách tj. mladší žáky, starší žáky,  dorosten-
ce, ženy, bývalé hráče a I. mužstvo Koryny.

Další fotografie ukazuje předávání pamětní plakety jednomu
z nejstarších bývalých hráčů ze začátků kopané panu Mirosla-
vu Sušilovi.
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Zdůvodnit odpovědně vznik názvu starého sídliště Koryčan
je záležitostí nejen složitou, ale nanejvýš odpovědnou. Tento
název se ani u nás ani nikde na světě nevyskytuje. Je tedy ojedi-
nělý, jedinečný. Pro jeho zvláštnost bude pátrání po původu
mimořádně obtížné a nemusí být správné.

Z dosavadních známých příruček odborníků (Lad. Hosák,
Místní a pomístní jména na Moravě a ve Slezsku, Ivan Lutterer,
Luboš Kropáček, Václav Huňáček, Původ zeměpisných jmen
atd.), kteří zasvětili značnou část svého života zkoumání vzni-
ku místních jmen, vyplývají dvě protichůdná zjištění, speciálně
u problému jména Koryčan, které je mezi všemi jmény tak od-
lišné, neslovanské až cizorodé. Ani jeden z autorů se tohoto
jména ani slovem nedotýká, asi proto, že si je vědom obtížnosti
vysvětlení jeho vzniku.

Pokusme se tedy nahlédnout trochu do dávné historie.
První zápisy ve starých kronikách a později i v listinách, kte-

ré jsou k dosažení, se může každý přesvědčit, že jméno tohoto
města se od počátku všude psalo tak, že foneticky a posléze
poslovanštěno vyznělo na Koryčany - viz. ve starých zápisech -
civitates Corycsan nebo Corzicsani - podle toho, ve které době
se to psalo. Že jde o staré, ba velmi staré sídliště potvrzují nejen
nahodilé nálezy v zemi z doby kamenné, bronzové a celé řady
dalších kultur, ale i to, že se u jména Corzcsan ozývá Korzika
a že v určitém období používalo se přídomku i oppidum, což
značí, že Koryčany možná pod jiným označením existovaly již
v době, kdy zde byli Keltové, které později vytlačili Římané a ti
nazývali Koryčany civitates. A právě zde asi vzniklo už kon-
krétní pojmenování.

Dnes je velmi těžké dopátrat se skutečnosti z kusých zázna-
mů, protože nás dělí dlouhé věky - nejméně dvě tisíciletí od
případného vzniku jména Koryčan. Ale mnoho okolností nás
nutí začít s pátráním právě před touto dobou.

Půdorys nedalekého stříleckého hradu a nemálo nálezů jak
na Střílecku tak i na Koryčansku svědčí jak o přítomnosti Kel-
tů, tak i o přítomnosti Římanů. Odtud známe označení oppido,
které v té době bylo jedině možné a pak označení civitates, což
mělo svoji příčinu.

A tak se dostáváme nesporně k vlivu Římanů.
Podívejme se na několik latinských pojmů, kde slyšíme ko-

řen kory - coryza = rýma, coryca-n, = člověk trpící rýmou. Při-
pouštíme-li, že v době rozkvětu Římské říše posunula se jejich
limes z bezpečnostních důvodů daleko za levý břeh řeky Duna-
je, těžko o Římanech předpokládat, že by dali svému civitates
ležícímu opodál jejich legie hanlivé jméno „usmrkanců“, zvláš-
tě když byli na nich v mnohém závislí.

Je známo, že si Římané po obou stranách Dunaje a všude
tam, kde měli své legie, budovali ze strategických důvodů bu_
nové civilní osady anebo tak nazývali družbu se stávajícími osa-
dami, od nich nakupovali potraviny, nářadí a jiné potřebné věci.

V historických pramenech nacházíme zprávu o tom, že v roce
1755 započal s výstavbou stříleckého zámku na místě staré tvr-
ze a posléze i barokního hřbitova, majitel panství pan Antonín,
Amand Petřvaldský, známý milovník umění a starožitností. Sou-
časně v té době nechal na rovině mezi obcemi Chvalnovem,

Úvaha o původu jména Koryčan

Všichni autoři zde uvedení i neznámí vychází při zjišXování
místních jmen z různých odvozenin z přírody nebo z jmen prv-
ních držitelů sídlišX, což je přirozené. Je zajímavé, že nikdo
z badatelů se nedotkl otázky vzniku jména Koryčan. V čem tedy
tato jejich opatrnost vězí? Vězí v tom pravděpodobně, že se ne-
mají o co opřít.

Známe určitý druh badatelů, kteří si tento problém vysvětlují
ve zcela zjednodušené hypotéze, že Koryčany „leží v korytě,“
mezi horami a odtud podle jejich mínění mohlo vzniknout toto
neobyčejné jméno. A tím jejich bádání končí. To je ovšem vel-
mi zploštělá teorie, která neobstojí, protože odporuje realitě.

Dejme si práci a podívejme se na Koryčany z kterékoli stra-
ny a zjistíme, že zde žádné koryto není.

Kdybychom měli vycházet z této jednoduché laické předsta-
vy, pak bychom takové jméno mohli navrhnout řadě jiných síd-
lišX a u nás jistě nedaleké Stupavě nebo ještě lépe Starým Hu-
tím, které skutečně leží v hlubokých horských oblastech, doslo-
va v korytě říčky Stupavky. Navzdory tomu jim však takové
jméno nikdy nikdo nedal, ač by to bylo zcela na místě.

Přitom se setkáváme se dvěma skupinami opozičníků.
Ti, jsouce poraženi faktem, že Koryčany opravdu v korytě

neleží, obratem tvrdí, že ani oni nemají koryto na mysli a odvo-
lávají se na koryta v lese, kde se dává a dával po staletí zvěři
solný liz. Zapomínají při tom, že tento liz se dává zvěři od nepa-
měti na všech polesích světa, takže ani Koryčany nemohou být
v této věci žádnou výjimkou. Druzí se opírají o jakousi „berlič-
ku“ a tvrdí, že jméno Koryčany není jediné, že takových jmen
se u nás vyskytuje více a snaží se marně dokázat jen chiméric-
ky, kde to všude u nás je. Napovím: v okrese Klatovy leží malá
osada s několika domy bez samosprávy, která se jmenuje Kora-
cany. Její jméno je zcela určitě odvozeno od jiného kořene
a pro nás není a nemůže být žádným argumentem.



Strana 12 Koryčanský zpravodaj

Kožušicemi a Střílkami, na katastru od nepaměti nazývaném
„Římská vesnice“, hloubit veliký rybník. Při odstraňování znač-
ných mas hlíny narazili jeho lidé na pozůstatky mohutných sta-
veb z kamení a cihel. Mezi jiným se našli tři velké kamenné
desky zvláštního tvaru popsané tzv. „Tironskými notami.“ An-
tonín Amand Petřvaldský je dal okopírovat svým právníkem
Dr. Heislerem a uložil je s dalšími písemnostmi do tzv. Molovy
sbírky, která ležela v originálech donedávna v Univerzitní
knihovně v Brně. V poslední době byly tyto listiny odvezeny
do Prahy, tam opsány a opisy vráceny zpět do Brna.

Dvě zachovalejší desky dal pan Petřvaldský zazdít do budo-
vy zámku, třetí poněkud poškozenou si vzal s jiným stavebním
materiálem na stavbu mlýna do zdi budovy nedaleko Střílek.
Posledním majitelem mlýna byl nějaký Pyra.

Rozluštěním vytesaných textů bylo zjištěno, že v tomto pro-
storu ležela za panování césara Oktaviána Augusta - r. 30 před
n. l. a do r. 14 n. l. - tedy za rozkvětu římského impéria, XXII.
římská tvrz, zvaná Orivienská.

Ležela zde až do rozpadu impéria.

A tím se dostáváme k možné souvislosti vzniku jména Kory-
čan. Není vyloučeno, že legionáři této legie pocházeli z ostrova
Korziky a svojí dlouhou přítomností i svým vlivem na civilní
část legie dali nedaleko ležícímu sídlišti i své jméno.

Na důkaz toho jsou připojeny kopie desek i jejich rozluštění.
Jenomže ... Jako vždy v minulosti i později skoro ve všech

případech, co se kdy našlo v Chřibech a co by jakkoli připomí-
nalo velikost a slávu Velké Moravy, zvláště k tomu se věda ob-
racela zády a ke konkrétním nálezům měla vždy výhrady a ne-
štítila se označit je za podvrhy. Položme si však otázku: Kdo že
by byl tak pošetilý a dal si tolik práce, aby vylomil a tak preciz-
ně opracoval těžké kameny v desky, dal jim patřičnou podobu z
doby římské, vymyslil si starolatinské značky tak, aby zapadly
do určité historické doby a čekal po staletí někde „za bučkem
...“ až někoho napadne kopat rybník právě tam, kde desky za-
kopal? Konečně Oskar Wilde jednou řekl: „Kdo nevěří možné-
mu, podobá se hloupému...“

Nepokouším se tvrdit, že moje hypotéza je jedině správná,
ale rozhodně vyvrací naivní tvrzení o korytech.

Rozluštění nápisů
na stříleckých deskách
I. C olentes D eos Bohabojní Římané
ROM ani S acrarium LIB antes zasvětivše svatyni Bohů
M artis et L ucinae FIDUC iarii Marta a Diany v důvěře odevzdaní
IUL io CERIL lo Et DEC urione Pod vedením Julia Cerilla, člena senátu
DUC e LEG ionis XXII. ORIVIENS is Vůdce XXII. legie Orivienské
C ultui L egitimi N otaverunt Označili ji k zákonnému kultu

II. VICT or C aius AUG ustus Vítězný Gajus Augustus
P ontifex M aximus Nejvyšší velekněz
IN CO itinono LUPER-CALI Při jednání o luperkaliích (15.2.)
MAG nae PANON nise Byl slavnostně ověnčen
FEST ive COR ona CINCTU us est Korunou Velké Panonie

III. IMP erator C aius AUG ustus Císař Gajus Augustus
P ontifex M aximus Nejvyší velekněz
ET COL onus PANON nise A zároveň hospodář Panonie
TIT um F abium IUN iorem FALIF Tita Fabia Falifera mladšího
erum  C urionem A gninis D esignavit Jmenoval náčelníkem štábu
Nápisy přeložil znalec staré latiny P. Stanislav Straňák, farář v Koryčanech

Karel Sedlařík, r. 1983

Co jsme připravili našim dětem
do nového školního roku

Krásný čas prázdnin utekl a 2.září započala výuka na naší
základní škole. Letos do školních lavic usedlo 330 odpočatých
žáků. Pedagogický sbor byl obohacen o nového pana učitele
angličtiny pana Martina Zapletala.

Během prázdnin získaly školní prostory (třídy,chodby atd.)
nový vzhled, byly vymalovány, provedla se rekonstrukce chla-
peckých WC v budově na Náměstí, některé třídy byly vybave-
ny novým nábytkem a provedeny další drobné úpravy.

Největším úspěchem pro letošní školní rok je zavedení inter-
netu pro všechny žáky školy.

Původní záměr, aby všichni žáci, nejen v předmětu informa-
tika , mohli pracovat s internetem, se mírně zkomplikoval ne-
dořešenými technickými problémy ze strany dodavatele, a pro-
to se tento projekt nemohl prozatím v plné šíři rozjet. V součas-
né době se již řeší poslední nedostatky a já věřím, že ve velmi
krátké době budou mít všichni zájemci z našich žáků možnost
naučit se pracovat s internetem.

Díky tomuto projektu „Internet do škol“ jsme získali nové
počítače a to nám umožní zavést nepovinný předmět – informa-
tika – i na 1. stupni naší školy.

V současné době již všichni žáci pilně „zařezávají“, např. žáci
devátého ročníku se připravují na to, aby podle svého zájmu a schop-
ností zvolili své budoucí povolání, ti nejmladší poznávají první pís-
mena a číslice a pomalu si zvykají na své školní povinnosti.

Rozhodně bychom však nechtěli, aby naše děti byly jen tre-
zory vědomostí. Naší snahou je připravit pro ně hezké prožitky
a pocity, a proto máme v plánu v letošním šk.roce spoustu kul-
turních akcí: např. zábavné pořady, filmy, divadla, výlety aj.

Dokladem toho, co mládež potřebuje, je báseň žákyně 9.tří-
dy Petry Netroufalové.

Přáli bychom si, aby se tohoto citu dostávalo všem v co nej-
větší míře.

Za trochu lásky dala bych slunce nad hlavou,
šlapala po svých snech chůzí toulavou.
Dala bych jmění své,
jen za dotyk ruky tvé,
snesla bych modré z nebe,
jen kdyby to modré přivedlo mi tebe.
Srdce své vytrhla bych si z těla,
kdybych tvou lásku pro sebe jen měla.

Petra Netroufalová, 9.tř.

Marie Horáčková, řed. školy Eva Košutová, vych. poradce
Základní škola Koryčany

Jednoduché

účetnictví
zpracování daňového přiznání
vyřízení na finančním úřadě

ekonomické a organizační poradenství
Ing. Miroslav Jindříšek

Koryčany, Suchý řádek 869
tel.: 573 376 039

603 799 455
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Jméno a příjmení Polit. přísl. Od roku Do roku

Josef Sladký KSČ 1945 1951

Bohumír Hála KSČ 1951 1954

Jan Kadlec KSČ 1954 1957

Anežka Koutná KSČ 1957 1964

Stanislav Rozhon KSČ 1964 1970

Václav Kohoutek KSČ 1970 1978

Bohuslav Janáč KSČ 1978 1981

Ing. Vojtěch Hála KSČ 1981 1986

Ladislav Konečný KSČ 1986 1990

Petr Pavliňák LSNS 1990 1995

Prokop Selucký KDU-ČSL 1995 1998

Ing. Jaroslav Kočí KDU-ČSL 1998 2002

Historický přehled předsedů MNV (od r. 1990 starostů)
a tajemníků Koryčan od roku 1945 do současnosti

Personální obsazení obecních (od r. 1967 městských) tajemníků

Josef Podlucký - 1945 1945

Miroslav Rohleder KSČ 1946 1946

Oldřich Brauner - 1946 1950

Luděk Červík KSČ 1951 1957

Jaroslav Rohleder KSČ 1957 1960

Luděk Červík KSČ 1960 1964

Oldřich Michalík KSČ 1964 1986

Karel Havránek KSČ 1986 1990

Ing. Jaroslav Kočí KDU-ČSL 1990 1994

Ing. Petr Celý KDU-ČSL 1994 2002

SERVIS PLYNOVÝCH SPOTŘEBIČŮ
všechn značek pl. kotlů, ohřívačů TUV, sporáků, lok. topidel či wafek

a ostatních plynových spotřebičů do 50 kW, zemní plyn − propan.

REVIZE spotřebičů, celkové vyčištění s odborným seřízením.
Záruční i pozáruční servis.

DÁLE PAK
kontroly úniků plynu celého plynovodu i s odstraněním závad úniků.

Seřízení optimálního výkonu Vašeho spotřebiče ušetříte minimálně na spotřebě
plynu, až jednu pětinu z roční spotřeby plynu a minimální opotřebování nejvíce

namáhaných výměníků tepla.

Dále nabízíme montáž drátových i bezdrátových dig. termostatů i s dodáním
dle požadavků, či vlastních, dále pak poradenskou službu při výběru typu a druhu
vytápění s ohledem na TUV (teplou užitkovou vodu), možnost kompletní vyřízení

dokumentace PLYNU či ústř. TOPENÍ.
Konzultace při výměně starých spotřebičů za nové a modernější

s plynulou modulací plamene, či problémech s vytápěním R.D. a bytů.

Mimo topnou sezónu nabízíme:
ROZVODY vody (hostalen - pozink)

OPRAVY WC - odpadů - ústř. topení - dom. vodáren a koupelen

VOLEJTE na telefonní číslo: 606 260 034, na adrese:
Zdeněk HRNČIŘÍK, MALINKY č. 53, okr. VYŠKOV

SERVIS - REVIZE - MONTÁŽ plynových spotřebičů

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○
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Opravy chladniček,
mrazniček

a chladících zařízení
pro obchodní činnost
Firma ZBOŘIL

tel. 0629/612043
PROVÁDÍME: záruční i pozáruční servis vý−

robků zakoupených u všech
prodejců

NABÍZÍME: prodej a montáž klimatizace
do bytů a kanceláří, možnost
doplnění chladiva do autokli−
matizace.

Mrazničky se zbožím opravíme do 24 hodin

Firma ZBOŘIL
697 01 Kyjov, Boršovská 3125

Mrazničky plné zboží
opravíme do 24 hodin!

PRODEJ A OPRAVY

V ZÁRUCE I PO ZÁRUCE

SEDLÁŘ RICHARD
Karla Čapka 2296

697 01 Kyjov
tel. 0629/614593

POZOR PENÍZE
OVOCNÁ ŠKOLKA STŘÍLKY

hotovostní půjčky
od 20 tis. - 1 mil.

pro zaměstnané, důchodce i OSVČ
MOŽNOST SPOLUPRÁCE

tel. 604 419 164
Kancelář: Kroměříž, Vejvanovského 384

(budova RK Zvonek) 2. p. č. 208

zahájí prodej v sobotu 12. 10. ovocnými druhy:
J A B L O N Í
H R U Š N Í
T Ř E Š N Í
V I Š N Í

S L I VO N Í
M E R U N Ě K

B R O S K VO N Í  ( o d  2 1 .  1 0 . )
O Ř E Š Á K U

A N G R E Š T U
R Y B Í Z U

M A L I N Í K U
Dále bude v nabídce Kanadská borůvka, Josta
a několik drobností z okrasného sortimentu.
Prodej jablek ihned po sklizni, zimní odrůdy
na objednávku. Tel. 573 375 117

Podrobnou nabídku získáte v prodejně
"Potraviny Loučka" na náměstí v Koryčanech.


